
Zápisnica 
z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  
dňa 30. júla 2010 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní: Ing. Dušan Spáč, Ing. Boris Szorád, Ivan Behúl, Ing. Jozef Lauko, 
             Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing. Marián Vrabec  
 
Ospravedlnení: Ing. Stanislav Beňo, Jozef Bojda 
Počet prítomných občanov: sedem 
Počet hostí: dvaja 
 
P r o g r a m : 
 
 1/ Otvorenie  
 2/ Voľba overovateľov zápisnice 
 3/  Voľba  návrhovej komisie 
  
 A/  Slávnostná časť -  ocenenie jubilantov  
 B/   Pracovná časť : 
 4/  Informatívna správa starostu obce 
 5/  Informatívna správa náčelníka obecnej polície  
 6/  Kontrola plnenia uznesení 
 7/ Vecné bremeno -  Kanalizácia obce Lužianky 
 8/  Vecné bremeno – prekládka plynu – Severný park 
 9/ Vecné bremeno – vodovodné potrubie Vinárska ulica  
10/ Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva 
11/ Návrh dodatku zmluvy na r. 2010 Zabezpečenie MHD v obci 
12/ Návrh zmluvy na prevádzkovanie vodovodu na Vodárenskej ulici 
13/ Návrh na prevádzkovanie plynovodu  na Vodárenskej ulici 
14/ Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
15/ Súčinnosť s komunálnymi voľbami :  
      - volebný obvod,  
      - počet poslancov na  roky 2010 -2014, 
      - úväzok starostu obce na roky 2010 – 2014 
16/ Odpredaj obecného majetku 
17/  Športovo – rekreačný areál Lužianky 
18/ Sociálna výpomoc na opravu príbytku 
19/ Žiadosť občanov o umiestnenie spomaľovačov 
20/ Diskusia 
21/ Návrh na uznesenie  
22/ Záver   
 
 Starosta obce otvoril tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: 
Ivan Behúl, Ing. Dušan Spáč. Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie 
v zložení: Ing. Marián Vrabec, Marián Humenský a Jozef Pagačovič. Program  zasadnutia bol 
upravený nasledovne: za bod 9 - vecné bremeno - vodovodné potrubie Vinárska ulica bol 
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zaradený bol 17 - športovo-rekreačný areál Lužianky. Takto upravený program poslanci 
jednohlasne schválili (všetci za). 
 
  V slávnostnej časti boli pri príležitosti životného jubilea ocenení cenou starostu obce 
a finančnou čiastkou nasledovní občania: Karol Bláha za rozvoj, výstavbu, reprezentáciu 
a zviditeľnenie obce,  Peter Šelmeci za rozvoj, výstavbu, reprezentáciu a zviditeľnenie obce, 
Cyril Haringa za vzornú reprezentáciu obce a celoživotné darcovstvo krvi a MUDr. Eva 
Horváthová za dlhodobú príkladnú a obetavú starostlivosť o zdravie našich spoluobčanov. 
Nakoľko sa Peter Šelmeci a Cyril Haringa nedostavili, bude im ocenenie odovzdané 
dodatočne. 
 
 Od 17.20 hod. do 17.30 hod bola prestávka. 
 
 V informatívnej správe starosta obce informoval o kultúrnej akcii „Vtipnejší vyhráva“, 
ktorú zorganizovala spevácka skupina Lužiančanka v spolupráci s kultúrnou komisiou pre OZ 
v Lužiankach. Ďalšou kultúrnou akciou bola oslava 15. výročia založenia Miestnej jednoty 
dôchodcov. Uskutočnilo sa pracovné stretnutie pozvaných poslancov s kompetentnými 
orgánmi. Prebehlo pracovné stretnutie, na ktorom sa riešili vlastnícke a užívateľské vzťahy 
vodohospodárskych organizácií. Uvažovalo sa aj o možnosti, že obec dá odbornej organizácii 
vypracovať technickú pomoc s predbežným vyčíslením nákladov na prípravu a realizáciu. 
Starosta obce informoval o petícii občanov Radošinskej ulice a Počašia, v ktorej osvetľujú 
problémy s hrádzou a žiadajú o riešenie situácie. Nakoľko obec nemá kompetencie riešiť 
tento stav, bola petícia zaslaná na Úrad vlády SR.   Starosta obce taktiež informoval o liste 
Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. Nitra ohľadom kanalizácie. 
 
 Náčelník obecnej polície Zbislav Oťapka informoval prítomných o činnosti obecnej 
polície od 18. 06. 2010 do 30. 07. 2010, ktorá bola zameraná na dodržiavanie verejného 
poriadku, dodržiavanie nočného kľudu, pálenie odpadu. Boli zavedené cyklohliadky. Boli 
odstránené dva vraky osobných automobilov, kontroloval sa areál základnej školy.  Tu bol 
poškodený plot, boli vypočutí podozriví a tí sú v súčasnej dobe v riešení. Náčelník obecnej 
polície predložil poslancom štatistiku priestupkov.  
 
 Jozef Pagačovič predniesol kontrolnú správu o plnení uznesení. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo Zmluvu o budúcej 
zmluve č.834408025-6-2010 na zriadenie vecného bremena pre stavebné povolenie-
Kanalizácia obce Lužianky. Zmluva o budúcej zmluve sa uzatvára na základe územného 
rozhodnutia  o umiestnení stavby „Kanalizácia obce Lužianky“ so správcom majetku štátu 
(Železnice Slovenskej republiky) vo výške zálohovej platby 2407,30€ (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo Zmluvu na zriadenie 
vecného bremena na par. č. 1343/28 a par. č. 1352/1 vo vlastníctve obce Lužianky, na základe 
GP č. 387/2007 zo dňa 17. 12. 2007 a znaleckého posudku č. 161/2009 pre fy Nitra Invest, 
s.r.o Nitra vo výške 0,177 €/m2 , čo činí 111,96 € (všetci za).   
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo Zmluvu o zriadení 
vecného bremena č. 3425/2010 na par. číslo 1371 a par. č.1326 vo vlastníctve obce Lužianky 
na základe GP č. 230/2009 zo dňa 12. 1. 2010 a znaleckého posudku č. 56/2010 pre 
Západoslovenskú vodárensku spoločnosť, a.s. Nitra vo výške 1,70 €/m2  (všetci za). 
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Zástupcovia firmy STING-ITEC Slovakia, s.r.o. Nitra, Ing. Jozef Hubinský a  
Ing. Ľuboš Bíly predniesli prítomným poslancom zámer ich firmy na vybudovanie golfového 
ihriska v rozlohe cca 90 ha s obytnou zónou pre cca 350 rodinných domov. Tento areál je 
plánovaný v lokalite Korytov. Firma má podpísanú zmluvu s biskupským úradom, ktorý je 
vlastníkom týchto pozemkov.  Starosta obce uviedol, že v ÚPN obce je v tejto lokalite  
naplánovaný cintorín a už existujúci zberný dvor. Ing. Vrabec chcel vedieť, či by firma bola 
ochotná podieľať sa na finančných nákladoch pri presťahovaní a znovu vybudovaní zberného 
dvora a hľadaní nových priestorov pre cintorín. Zástupca firmy Ing.Jozef Hubinský uviedol, 
že sú ochotní pomôcť pri hľadaní nového miesta pre cintorín, ale zo zberným dvorom nevedia 
pomôcť. Starosta obce uviedol, že v areáli firmy ENVI-GEOS Nitra, ktorá je v blízkosti 
plánovanej výstavby, sa uvažuje s vybudovaním biostanice. Ing. Jozef Hubinský, konateľ fy 
STING-ITEC Slovakia, s.r.o. Nitra uviedol, že tento fakt berú na vedomie. Po prerokovaní 
poslanci  investičný zámer športovo-rekreačného areálu a obytnú zónu v obci Lužianky fy 
STING-ITEC Slovakia, s.r.o. Nitra odsúhlasili. Zároveň odsúhlasili zapracovanie zmien 
a dodatkov k ÚPN obce Lužianky, v zmysle predloženého investičného zámeru, na ktorom sa 
bude podieľať Obec Lužianky spolu s firmou GC Nitra, a.s. Nitra, ktorá je nastupníckou 
firmou po fy STING-ITEC Slovakia, s.r.o.Nitra. Poslanci zároveň poverili starostu obce zadať 
zmeny a doplnky k ÚPN obce doterajšiemu zhotoviteľovi ÚPN (zdržal sa Ing. Lauko, ostatní 
za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo „Rokovací poriadok 
obecného zastupiteľstva „v súlade s novelou č. 102/2010 Z.z o obecnom zriadení (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo  a schválilo zálohovú úhradu za 
služby vo verejnom záujme (MHD) vo výške 43 000,- € na rok 2010. Objednávateľ sa 
zaviaže, že dopravcovi poskytne za služby úhradu  zálohovo a celkové vyrovnanie úhrady 
budú obe strany realizovať po ukončení kalendárneho roka (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo návrh zmluvy na 
prevádzkovanie vodovodu na Vodárenskej ulici (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo návrh zmluvy na 
prevádzkovanie plynovodu na Vodárenskej ulici (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo „ Návrh plánu kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra obce“ na druhý polrok 2010 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach v zmysle zákona č. 346/1990 Z.z. o voľbách do 
orgánov miestnej samosprávy v znení neskorších zmien a doplnkov určilo v roku 2010 v obci 
Lužianky jeden volebný obvod (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 
zriadení v platnom znení určilo zvoliť pre nové funkčné obdobie rokov 2010-2014 deväť 
poslancov obecného zastupiteľstva (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom 
zriadení v platnom znení určilo pre starostu obce  na nové funkčné obdobie rokov 2010-2014 
100% pracovný úväzok (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Lídie Vöröšovej o sociálnu 
výpomoc na opravu príbytku a z dôvodu neplnenia si záväzkov voči obci túto neschválilo 
(všetci za). Ing. Spáč poukázal na nebezpečne nahnutý komín na dome Lídie Vorošovej, ktorý 
môže kedykoľvek spadnúť do dvora jej susedy, Júlie Vilinovej. Z tohto dôvodu poverili 
poslanci starostu obce vo veci konať. 
  
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Lindy Biháriovej o sociálnu 
výpomoc na opravu príbytku a z dôvodu neplnenia si záväzkov voči obci túto neschválilo 
(všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Ľubice Kišovej o sociálnu 
výpomoc na opravu elektrických rozvodov v jej rodinnom dome. Ivan Behúl uviedol, že 
elektroinštalačný materiál dodá sponzorsky fy HAGARD-HAL, a.s. Nitra. Poslanci tento 
návrh odsúhlasili a zároveň odsúhlasili, že potrebné práce na oprave elektroinštalácie 
zabezpečí na základe výkazu a výmeru Obec Lužianky (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie žiadosť  Jarolíma Gubáňa 
o odpredaj obecného pozemku č. 1358/63 vo výmere 686 m2 ,záhrada a par. č. 1358/95 
o výmere 498 m2 , záhrada  a po preskúmaní na katastri nehnuteľností sa budú žiadosťou opäť 
zaoberať (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť o zriadenie spomaľovačov 
na Obežnej ulici. Marián Humenský, predseda dopravnej komisie odporučil, aby bol 
demontovaný spomaľovač z Kaplanovej ulice. Starosta obce uviedol, že demontáž je oveľa 
nákladnejšia ako osadenie nového spomaľovača. Po prerokovaní poslanci osadenie 
spomaľovača neodsúhlasili (proti osadeniu Ing. Szorád, Behúl, Ing. Lauko, Pagačovič,  
Ing. Vrabec, za osadenie Humenský, Ing. Spáč). 
 

 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  schvalilo kúpu nehnuteľností, k.ú. Lužianky, 
zamerané podľa GP  č. 4/2010 zo dňa 2.2. 2010, a to nasledovne : 
- diel 2 od parc.č. 545/31 a diel 4 od parc. č. 545/30 ( z LV č. 2416) od vlastníka Peter Burák, 
za kúpnu cenu  1,- € (slovom : Jeden EUR) 
- diel 6 od parc.č.  545/29, diel 8 od parc.č. 5445/28 a diel 10 od parc. č. 545/6 ( z LV č. 2415) 
od vlastníka Roman Vachal, za kúpnu cenu  1,- € (slovom: Jeden EUR)    
(všetci za ). 
 
      Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo kúpu nehnuteľnosti, k.ú. Lužianky, 
zamerané podľa GP č. 4/2010 zo dňa 2.2. 2010, parc. č. 545/42 ( z LV 998) od vlastníka 
Sikwest s.r.o., Za Ferenitkou 15, Nitra za kúpnu cenu  1,- € plus DPH  slovom: Jeden EUR 
plus DPH (všetci za).  
  
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo  a odsúhlasilo finančnú čiastku 
3 500,-€ na nákup mobiliáru pre detské ihrisko na Kajsi (všetci za). Ing. Vrabec uviedol, že 
takýto mobiliár by bolo vhodné zakúpiť aj pre materskú školu. Starosta obce odpovedal, že 
toto bude riešené v rámci revitalizácie. 
 
 V diskusii starosta obce uviedol, že zápisnicu z rokovania obecného zastupiteľstva 
z 18. 06. 2010 nepodpísal, nakoľko nesúhlasí s dopísaným dodatkom Ing. Szoráda, v ktorom 
uviedol, že obecný úrad na čele so starostom obce nekonal včas pri zabezpečení 
protipovodňových opatrení. Starosta obce uviedol, že konal v súlade s inštrukciami krízového 
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štábu. Vrecia a piesok dal doviesť firmou Ing. Ondrej Oros-Ferovýroba  z Lužianok okolo 
15.30 hod. Komunikoval aj s Jozefom Pagačovičom. Jozef Pagačovič v krátkosti zhrnul svoj 
postup pri zabezpečovaní opatrení pred povodňou. Ing. Szorád uviedol, že mu v zápisnici 
chýbala jeho kritika na neskoré zabezpečenie protipovodňových opatrení a želá si uvedený 
dodatok doplniť do zápisnice. Starosta obce ďalej uviedol, že občania Radošinskej ulice a 
Počašia v zastúpení Ing. Jozef Šabom poslali petíciu ohľadom stavu hrádze, v ktorej sa 
uvádza aj stav hrádze z pohľadu občanov na rôznych vlastníkov a neznámych účastníkov. 
Obec nie je kompetentná v tomto konať, a preto starosta obce odoslal petíciu na Úrad vlády 
SR na určenie, ktorý orgán bude petíciu prešetrovať. Ing. Szorád uviedol, že s ďalšími krokmi 
starostu obce, keď zvolal kompetentné orgány je spokojný. 
Starosta obce prečítal list od Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, v ktorom sa píše, že 
Obec Lužianky bola súčasťou projektu „Nitra-dobudovanie kanalizácie, časť 2“, ktorý 
Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. Nitra pripravovala na ďalšie programové 
obdobie. Vzhľadom na rozdelenie projektu Aglomerácie Nitra na dve časti z dôvodu 
nedostatku finančných prostriedkov, zostali obce, ktoré sa rozhodli podať si samostatné 
žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov z enviromentálneho fondu MŽP SR. 
Následkom tohto procesu sa stala aj naša obec osamostatnená a musí postupovať 
individuálne. Starosta obce chcel vedieť, či má obec z tohto dôvodu požiadať o stavebné 
povolenie samostatne a uchádzať sa o peniaze z iných zdrojov. Jozef Pagačovič uviedol, že 
treba pokračovať vo vybavovaní stavebného  povolenia a hľadať finančné prostriedky na 
vybudovanie kanalizácie, s čím všetci poslanci súhlasili. 
Ďalej starosta obce podal návrh ohľadom povodní, aby sa ako  prvá spracovala technická 
pomoc s predbežným vyčíslením nákladov na prípravu a realizáciu s odbornou organizáciou, 
zo zameraním a praxov v odbore vodné stavby. Návrh musí obsahovať schálený projekt 
pozemkových úprav obce. Ing. Vrabec uviedol, že projekčné práce by si mali dať vypracovať 
kompetentné orgány sami. K tomuto názoru sa priklonil aj Jozef Pagačovič aj Ivan Behúl. 
Jozef Pagačovič navrhol, aby sa každý kompetentný orgán najskôr vyjadril a potom sa bude 
ďalej vo veci konať. 
Ing. Lauko uviedol, že by sa mali na Radošinskej ulici odstrániť vrecia s pieskom, nakoľko sa 
na to ľudia sťažujú. Ing. Szorád chcel nahliadnuť do zoznamu osôb zaplavených na území 
našej obce. Starosta obce uviedol, že zoznam ľudí, ktorí boli odškodnení je na krízovom 
štábe. Poskytne však  zoznam ľudí, ktorí boli nahlásení na krízový štáb obcou.  
Zbislav Oťapka uviedol, že na Teslovej ulici steká voda z ornej pôdy na cestu, nakoľko tam 
ľudia sadia kukuricu. 
Starosta obce uviedol, že boli podané cenové ponuky na opravu Domu smútku na starom 
cintoríne. Ďalej sa rokovalo o rozsahu oplotenia kultúrneho domu. Návrh na osadenie stavby 
skladu komunálnej techniky bol rôzny. Na základe návrhu odkúpiť pozemok Alice 
Ďuriančíkovej, par. č. 106/2 a par. č. 106/5 neuspel, nakoľko nie je záujem vlastníkov 
o odpredaj nehnuteľnosti. Druhý návrh bol na odkúpenie časti pozemku od fy Rodos na  
par. č. 108/2 z druhej strany KD. Ani tento návrh nie je uskutočniteľný pre zmluvu o budúcej 
zmluve s nastávajúcim vlastníkom. Starosta obce bol poslancami požiadaný jednať s budúcim 
vlastníkom susedného pozemku. Po doriešení o umiestnení „skladu“ sa rozhodne o rozsahu 
oplotenia. Ivan Behúl navrhol, aby obec rokovala s Ing. Budayom o odpredaji pozemku v jeho 
vlastníctve, ktorý sa nachádza pri pošte. 
Ivan Behúl chcel vedieť, dokedy bude prebiehať oprava elektroinštalácie na ihrisku. Ďalej 
chcel vedieť, kto odsúhlasil svetlá, ktoré tam boli osadené. Starosta obce uviedol, že opravu 
elektroinštalácie dal urobiť na základe revíznej správy firmy, ktorá aj opravu realizuje. 
Dokedy bude firma opravovať nevie odhadnúť. 
Ing. Szorád a Jozef Pagačovič uviedli, že na opravu malo byť uskutočnené výberové konanie. 
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Ivan Behúl chcel vedieť, koľko obec zaplatila za kanál na Nejedlého ulici.  Ďalej chcel vedieť, 
či bude obec financovať autobus, nakoľko sa v auguste zúčastnia futbalového zápasu 
v Lednických Rovniach spolu so súborom Lúč. Obec autobus po odsúhlasení poslancami 
preplatí. 
Ing. Lauko chcel vedieť, čo stála oprava domu smútku a bezbariérový prístrešok do 
kultúrneho domu. Ďalej Ing. Lauko chcel vedieť, či môžu občania páliť odpad zo záhrad. 
Starosta obce uviedol, že je to v rozpore zo zákonom. 
Ing. Szorád chcel vedieť, čo stála oprava výtlkov. 
  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo prijaté uznesenia z tretieho riadneho 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach (všetci za). 
   

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil tretie riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia: 
   _______________     _____________ 
       Ivan Behúl     Ing. Dušan Spáč 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


